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Protokoll styrelsemöte i Sänghs bys samfällighetsförening 2OZO-1O-02
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Mötets öppnande
Ordförande hälsar välkommen och öppnar dagens möte.

Genomgång av föregående protokoll
Handlingar från Lantmäteriet hade inte inkommit vid föregående möte.
Vid dagens möte (201002) har handlingarna inkommit.

Status ekonomi
lnga aktuella frågor att ta upp.

Skötsel av vårt område - TTA
Fortsatt diskussion om nya anbud.

Medlemslista Sänghs by
Listan som är upplagd ä r just nu aktuell. Uppgifter från nya medlemmar tas in skyndsamt när
inflyttning sker.

Föreningens hemsida
Hemsidan är för närvarande uppdaterad.

övriga frågor
a, Blommor

VK beställer blommor som skickas hem till ordförande och kassör iföregående
styrelse.

b. Marklamporna
VK undersöker om elen är bortkopplad i marklamporna på vårt västra torg.

c. Bänkar på torBen och gröningen
Bänkarna behöver slipas och lackas. Vi awaktar till våren.

d. Grus på gångar och torg
Våra grusgångar och torgen behöver påfullnad av nytt/kompletterande grus. Vi
awaktar till våren.

e. Ordförandeskapet efter flytt
Vi ser inga problem med att nuvarande ordförande TJ sitter kvar som styrelsens
ordförande fram till nästa ordinarie föreningsstämman.
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8. Nästa möte
Nästa möte beslutas till fredagen den 22/7-2027, klockan 17:30 hos CW.

9. Mötets avslut
Ordförande tackar för dagens möte som avslutas.

MötesordförandeVid protokollet

Mattias Rådmark


